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Interpellation till kommunstyrelsens ordföranden angående tomma lägenheter och 
affärslokaler i Unnaryd. 

 

Hur och vad gör Hyltebostäder för att få hyresgäster till de tomma lägenheter och 
affärslokaler som finns i Unnaryds centrum? Pågår det något aktivt i frågan? 

Maj Brodin Johansson   Centern 

 

 


